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To whom it may concern 

 

 

We are writing today, this 22nd January 2020, to nominate and confirm 

 

 

as our Certified Service-Partner for the UAS DUST-HOG and SMOG-HOG line of products. 

Work4 personnel has been trained in our factory on the mentioned products and are fully certified to carry out 

all service tasks and repairs on our products. 

This Certificate expired on 21st January 2021. 

United Air Specialists Inc. is partnering with local companies being widely experienced and having a standing 

reputation in their market to cover the need of UAS clients. While our clients are free in their decision, we 

strongly recommend to use the services of our Certified –Service-Partners to ensure the highest level of 

service quality, which ensures a high efficiency and lowest defect rates of our filtration products. 

We also proudly present Work4 as our Trusted-System-Integrator. Work4 is experienced in the dimensioning, 

design, manufacturing and assembly of turn-key industrial air pollution control equipment. We strongly 

recommend Work4 for any industrial projects comprising air treatment and air pollution control. 

Best Regards 

 

Juergen Timmler 

Location Manager 
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 Bad Camberg den 22. Januar 2020  

 

 

Sehr geehrte Damen und Herren, 

hiermit bestätigen wir, dass die Firma: 

 

 

für uns als Zertifizierter-Service-Partner für die Produkte UAS DUST-HOG und SMOG-HOG tätig ist. 

Das Personal der Firma Work4 wurde von uns in unserem Hause geschult und ist in der Lage für die oben 

genannten Produkte alle Serviceleistungen und Reparaturen durchzuführen. 

Das Zertifikat hat eine Gültigkeit bis 21. Januar 2021. 

Die Wünschen unserer Kunden erfüllen wir mit unseren lokalen Service-Partnern und deren breiten 

Erfahrungen und gutem Ruf. 

Für die Wartung empfehlen wir unseren Kunden daher die Nutzung unserer Zertifizieren-Service-Partner, um 

eine hohe Servicequalität, hohe Effektivität und geringen Ausfall bei unserer Filterprodukte zu gewährleiten. 

Weiterhin ist die Firma Work4 für uns als System-Integrator tätig und hat Erfahrungen in der Auslegung, 

Konstruktion, Herstellung, und Montage von Gesamtanlagen in denen unsere Standardausführungen der 

DUST-HOG und SMOG-HOK Filter verbaut sind. 

Wir empfehlen Work4 für alle industriellen Projekten zur Luftreinigung mit unseren Filtern. 

Mit freundlichen Grüßen 

 

i.V. Dr. Jürgen Timmler 

Niederlassungsleiter 


